
Z Á P I S N I C A                                                                       

z XXV. zasadnutia OZ  dňa 22.06.2022  v Malachove 

Prítomní: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) 

Neprítomný: 0 

  

PROGRAM: 
1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

3. Žiadosť o navýšenie rozpočtu vo výške 5 064,- € - ZŠ s MŠ 

4. Umiestnenie RE rozvádzača na pozemku vo vlastníctve obce Malachov parc. E – 525 k.ú. 

Malachov 

5. Odkúpenie parc. č. E – 799 k.ú. Malachov obcou 

6. Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2022-2023 

7. Spôsob realizácie osvetlenia - II. etapa 

8. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na celé volebné obdobie 2022 – 2026. 

9.  Určenie volebného obvodu v obci Malachov 

10.  Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva na celé volebné obdobie 2022 -        

2026. 

11. Návrh na udelenie ocenenia 

12. Rozpočtové opatrenie č. 3 

13. Stanovisko hlavného kontrolóra k závěrečnému účtu obce Malachov za rok 2021 

14. Návrh záverečného účtu obce Malachov za rok 2021 

15. Návrh plánu kontrol na II. polrok 2022  

16. Správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

17. Zverejňovanie poskytovania dotácií zložkám OZ 

Doplnenie bodu do programu: 

18. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku parc. č. E-KN 401/2 - Gajdošovci 

19. Interpelácie 

20. Diskusia  

21. Záver 

 

K bodu č. 1) Otvorenie zasadnutia OZ 

 

Rokovanie XXV. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané v súlade s § 12, 

ods. 1  zákona  SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otvorila RNDr. 

Lucia Ferenc Gajdúšková, starostka  obce, ktorá upozornila poslancov OZ a hostí, že priebeh 

rokovania bude nahrávaný na záznamové zariadenie. Za zapisovateľku určila p. Mojžišovú 

Gondovú,  za overovateľov zápisnice poslancov p. Pála a p. Štulajterová, do návrhovej komisie za 

predsedu p. Mojžiša, za členov p. Kapustová a p. Steinsdorferová. 

 

Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie a overovateľov 

 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál), Proti: 0, 

Zdržal sa: 0 

 

Hlasovanie za doplnenie bodu do programu: 

 



K bodu 18/ Zámer o odkúpenie obecného pozemku parc. č. E-KN 401/2 - Gajdošovci 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Hlasovanie za program 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 2/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

Hlavný kontrolór informoval o plnení uznesení. Aktuálne je väčšina z nich splnená a ostatné sa 

plnia priebežne. 

 

Berie na vedomie 

  

K bodu 3/ Žiadosť o navýšenie rozpočtu vo výške 5 064,- ZŠ s MŠ 

 

Poslanci OZ schvaľujú Žiadosť o navýšenie rozpočtu vo výške 5 064,- € pre ZŠ s MŠ 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 4/ Umiestnenie RE rozvádzača na pozemku vo vlastníctve obce Malachov na parc. č. 

E-525 k.ú. Malachov 
 

Poslanci OZ schvaľujú umiestnenie RE rozvádzača na prívod elektrickej energie k rodinnému 

domu na Ortútskej ceste č. 151, Malachov na pozemku vo vlastníctve obce Malachov parc. reg. E 

– 525 k.ú. Malachov 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

     

K bodu 5/ Odkúpenie parc. č. E-799 o výmere 446 m2  obcou Malachov 
 

Poslanci OZ neschvaľujú odkúpenie parc. č. E-799 o výmere 446 m2 od pani Topercerovej v sume 30,-/m2. 

Dôvodom neschválenia kúpy pozemku by KN E – 799 je príliš vysoká  cena – celková hodnota pozemku 

by bola 13 380,- €, čo je pre obecný rozpočet momentálne suma, ktorú nevie obec zaplatiť v situácii 

zdražovania energetických nákladov na jestvujúci obecný majetok a nehnuteľnosti. Zohľadňujeme aj fakt, 

že tretinu pozemku nemá obec ako využiť keďže je to svah. Obec Malachov je prístupná k ďalšiemu 

rokovaniu o cene za parcelu E-799 a navrhuje ešte stretnutie medzi vlastníkom a obcou Malachov.  

 

Hlasovanie: 

Za: 0 Proti: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál)  

Zdržal sa: 0 

 



 

K bodu 6/ Komunitný plán sociálnych služieb na roky 2022-2023 

 

Poslankyňa Kapustová uviedla, že sociálnej komisii vyplýva z KPSS povinnosť raz za pol roka 

vypracovať správu ohľadom zisťovania stavu, ktoré sociálne skupiny v obci potrebujú zvýšenú 

sociálnu starostlivosť a predkladať ju obecnému zastupiteľstvu.  Upozornila na chyby v dokumente 

a to v časti školstvo, nakoľko je tam nesprávne uvedený počet detí v ZŠ ako aj nesprávny názov 

obce a dátum zriadenia ZŠ a MŠ v obci Malachov. KPSS je nutné opraviť na podmienky obce 

Malachov aj s uvedením presných názvov a pomenovaní. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 7/ Spôsob realizácie osvetlenia – II. etapa 

 

Poslankyňa Štulajterová by odporučila vyskúšať osadenie štyroch solárnych lámp na úseku cesta 

na cintorín. Táto možnosť je o ušetrení  finančných prostriedkov na rozvodoch elektroinštalácie 

a na kopáčskych prácach. Ďalej o vyskúšaní takéhoto typu verejného osvetlenia v najhoršej časti 

obce z pohľadu denného svetla hlavne v zimných mesiacoch. Ak solárne lampy nebudú plniť svoj 

účel, stĺp a betónový základ bude prispôsobený a zostanú pre dopojenie na elektrické verejné 

osvetlenie. Ak to bude fungovať, ušetria sa tým finančné prostriedky pre obec, v nižších vstupných 

nákladoch pri vybudovaní osvetlenia a nebude sa platiť za elektrickú energiu pri prevádzke. Cena 

jednej solárnej lampy je cca 500 Eur a batéria sa bude meniť cca 1x za 5 rokov. V prípade, že 

solárne lampy nebudú plniť účel tak ako treba, je možné „len„ lampy preložiť na cintorín, kde už 

bude dobíjanie solárneho systém dostatočné. Tento typ solárnych lám je už zabudovaný v časti 

obce Ľubietová pri frekventovanej hlavnej ceste a starosta obce je s týmto osvetlením veľmi 

spokojný. 

Poslanec Mojžiš nie je za solárne lampy, nakoľko komunikoval mailom s pánom z Košíc, na 

ktorého kontakt dostal od p. Štulajterovej. Ten upozornil na fakt, že solárne lampy nie sú vhodné 

na komunikáciu, kadiaľ prechádzajú motorové vozidlá, vhodné sú do parku alebo na cintorín. Na 

základe tejto informácie sa vyjadril, že nebude súhlasiť so solárnym osvetlením v tejto lokalite. 

Ešte dodal, že na to, aby solárna lampa fungovala v takejto lokalite, potrebovala by panel o rozmere 

2x2 metre. 

Poslankyňa Štulajterová  nie je to o veľkosti solárneho panela, ale o kapacite batérie, ktorá sa zo 

solárneho systému dobíja. Solárny panel je vo veľkosti lampy a dá sa nastaviť do polohy , 

dopadania slnečného svetla, aby na ňom nestál sneh. Jedná sa o nové typy verejného osvetlenia, 

ktoré už nezávisí od slnečného dobíjania, ale od denného svetla. Po odskúšaní solárneho systémom, 

by obec mohla individuálne doplniť verejné osvetlenie na rôznych a novo vybudovaných miestach 

v obci. 

Poslanec Vavrek navrhol, aby sa zvolali občania tejto lokality (cesta Bučinová k cintorínu) za 

účelom informovania ich o možnostiach osadenie verejného osvetlenia dvomi spôsobmi. Na 

základe výsledku tejto komunikácie sa rozhodne o spôsobe doplnenia osvetlenia v predmetnej 

lokalite. 

Stretnutie sa uskutoční 6.7.2022 v zasadačke OÚ. 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 8/ Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce na celé volebné obdobie  2022-2026 

 



Obecné zastupiteľstvo obce určuje: 

podľa ustanovenia § 11 ods. 4 písm. i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov, že vo funkčnom (volebnom) období 2022 – 2026 bude starosta obce 

Malachov vykonávať funkciu v celom rozsahu (na plný úväzok). 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 9/ Určenie volebného obvodu v obci Malachov 

 

Obecné zastupiteľstvo obce určuje: 

pre voľby starostu obce Malachov v roku 2022 v zmysle §166 ods. 4 zákona č. 180/2014 

o podmienkach výkonu volebného práva v platnom znení jeden jednomandátový volebný obvod. 

Územie jednomandátového volebného obvodu, v ktorom sa volí starosta je zhodné s územím 

obce Malachov. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 10/ Určenie počtu poslancov obecného zastupiteľstva na celé volebné obdobie 2022-2026 

 

Obecné zastupiteľstvo obce určuje: 

podľa ustanovenia § 11 ods. 3 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov pre celé volebné obdobie 2022 – 2026 počet poslancov obecného zastupiteľstva obce 

Malachov na 7 poslancov, ktorí budú zvolení v jednom volebnom obvode pre celú obec.  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 11/ Návrh udelenia ocenenia pre Poľovnícky ochranný spolok Košiar 
 

OZ schvaľuje návrh na udelenie ocenenia Poľovnému ochrannému spolku Košiar ( pri príležitosti 

100 rokov od založenia poľovníckeho revíru), ktoré bude odovzdané ocenenému v zmysle VZN č. 

125/2021 o udeľovaní ocenení. 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 12/ Rozpočtové opatrenie č. 3 
 

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3 
 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 



 

K bodu 13/ Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Malachov za rok 2021 

 

OZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Malachov za rok 

2021 

 

Berie sa na vedomie 

 

K bodu 14/ Návrh záverečného účtu obce Malachov za rok 2021 

 

Záverečný účet obce Malachov za rok 2021 s výrokom: Celoročné hospodárenie schvaľuje bez 

výhrad. 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu 15/ Návrh plánu kontrol na II. polrok 2022 

 

OZ schvaľuje návrh plánu kontrol na II. polrok 2022 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 16/ Správy z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

 

OZ berie na vedomie správy z kontrolnej činnosti  

 

Berie sa na vedomie 
 

 

K bodu 17/ Zverejňovanie preplácania financií zložkám a občanom na zveľaďovanie obce 

 

OZ neschvaľuje zverejňovanie preplácania financií, slúžiacich na zveľaďovanie obce počas dohodnutých 

brigád či už združeniam alebo jednotlivcom. 

 

Hlasovanie: 

Za: 1 (Mojžiš) Proti: 6 poslancov (Štulajterová,  Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál)  

Zdržal sa: 0 
 

K bodu 18/ Zámer o odkúpenie obecného pozemku parc. č. E-KN 401/2 – Gajdošovci 

 

OZ schvaľuje zámer o odpredaj obecného pozemku parc. č. E-KN 401/2 k.ú. Malachov o výmere 

116 m2 rodine Gajdošovci z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Dôvod hodný osobitného zreteľa: 

Žiadatelia sú vlastníkom pozemku na parc. č. C-KN 209/4. Prevod pozemku na parc. č. E-KN 

401/2 je za účelom prístupu na pozemok a stavbu rodinného domu vo vlastníctve žiadateľov.   

Hlasovanie: 

Za: 7 poslancov (Štulajterová, Mojžiš, Kapustová, Steinsdorferová , Vavrek, Brieda, Pál) Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

 

K bodu 19/ Interpelácie  

Poslanec Vavrek informoval, že bol milo prekvapený, ako sú spravené zvodidlá smerom na Horné 

Pršany a takisto by sa chcel spýtať kedy sa začne riešiť zastávka Kopanice. 

Starostka odpovedala, že túto záležitosť dala na starosti poslancovi Mojžišovi, ktorý to mal doriešiť 

s pánom Bartošom. Čakáme na cenovú ponuku. 

Poslanec Vavrek sa informoval v akom štádiu je riešenie mosta na Bučinovú ulicu. 

Starostka odpovedala, že čaká stále na armovacie výkresy od pána Luptáka. Na základe 

spomínaných výkresov a statického posudku, ktorý už máme budeme vedieť posúdiť potrebu 

projektovej dokumentácie. Tento rok sa už však realizácia opravy mosta nestihne vzhľadom na 

dlhšiu dobu prípravy potrebnej dokumentácie. 

Poslanec Vavrek požiadal hlavného kontrolóra spolu s pani účtovníčkou, aby pripravili predpoklad 

do budúcna, čo nás čaká ohľadom obecných financií a s čím môže obec rátať. 

Poslankyňa Kapustová upozornila, že nie sú zverejnené najnovšie Malachovské noviny na stránke 

obce.  

Poslankyňa Steinsdorferová by chcela veľmi pochváliť vystúpenie detí ZŠ s MŠ, ktoré sa konalo 

v sále KD 16.6.2022. Bolo to veľmi pekné, práca pani učiteliek s deťmi bola perfektná. 

Poslankyňa Štulajterová chcela počuť názor kolegov a pani starostky čo by povedali na to, keby sa 

pripravovaná urbanistická štúdia Dolné Močare spojila s Hornými Močarami a teda názov by sa 

zmenil na: Dolné a Horné Močare. Poslanci aj pani starostka súhlasili. 

Poslankyňa Štulajterová sa ďalej opýtala, ako sa bude riešiť parkovanie v obci popri ceste. 

Starostka odpovedala, že pokiaľ máme VZN prijaté v takom znení ako máme, nie je možné to riešiť 

k spokojnosti obce a občanov. Je teda potrebná aktualizácia predmetného VZN v časti užívania 

verejného priestranstva. 

Poslankyňa Štulajterová poprosila, aby bolo toto VZN poslané poslancom na pripomienkovanie 

a následne schvaľované na rokovaní Obecného zastupiteľstva v septembri. 

Poslankyňa Štulajterová sa opýtala, či sú ešte Ukrajinci na ihrisku. 

Starostka odpovedala, že až na p.Viktoriu, ktorá priestory opúšťa a od 1.7.2022 tu nebude, sú všetci 

prítomní. 

Poslanec Mojžiš sa informoval, či je spísaný protokol s pani Ľuboslavou Kubišovou ohľadom 

priestorov na ihrisku, nakoľko na stretnutí sa zaručila, že keď Ukrajinci odídu, dá priestory do 

pôvodného stavu. 

Starostka odpovedala, že nie, ale bude ju kontaktovať s potrebou dodania preberacieho 

a odovzdávacieho protokolu. 

Poslanec Mojžiš informoval, že ho oslovil Matúš Gregor s Andrejom Lavríkom, že by vedeli opíliť 

stromy okolo osvetlenia nad družstvom. Myslí si, že tieto práce sa zaplatili pánovi Uhríkovi, 

realizátorovi osvetlenia a mal by ich opíliť on v rámci reklamácie, nakoľko stromy išli teraz do 

listu a tienia niektoré lampy. 

Starostka odpovedala, že p. Uhrík si povinnosť opílenia porastu v okolí osadených stĺpov splnil 

v čase keď sa osvetlenie realizovalo – vo februári. To, že sa stromy rozkonárili a rozrástli 

v momentálne prebiehajúcom období, za to nemôže p. Uhrík a súhlasí s ich opílením na 



objednávku. 

Poslanec Mojžiš by chcel poprosiť o odstránenie drôtu z plota pána Sarkadyho, ktorý tam dal pán 

Uhrík. A takisto by sa chcel spýtať ako sa bude riešiť poškodený rigol pri pani Lichej. 

Poslankyňa Štulajterová navrhla pozvať pána Gregora na stretnutie 6.7.2022, aby sa k veci vyjadril, 

prípadne doriešil vzniknutú situáciu, ktorú podľa všetkého zapríčinil jeho pracovník. 

  

K bodu 20/Diskusia 

Pani riaditeľka Cholvádová informovala poslancov, že ide z rodičovského združenia s rodičmi 

vybraných detí do programu, ktorý vymysleli nakoľko v škôlke je možné mať na trvalý pracovný 

pomer iba tri pani učiteľky. Vymysleli to tak, že s malými detičkami by boli dve pani učiteľky 

a v druhej triede by bolo 13 detí, na ktoré by bola jedna pani učiteľka. Tá  by deti o pol druhej 

odovzdávala na krúžky. Vybrané deti budú v predškolskom veku a tým, že by navštevovali krúžky, 

mali by prípravu do školy. Rodičia s tým nesúhlasili, nakoľko by sa im zvýšili mesačné náklady na 

škôlku. Radi by sa stretli s poslancami OZ, aby skúsili nájsť spoločné riešenie. Poslanci navrhli 

termín 6.7.2022 o 18:00 hod. v zasadačke OÚ. Na koniec prišla pani riaditeľke správa, že bolo 

schválené „krúžkovné“, čo znamená, že by rodičom nevznikli vyššie náklady na škôlku. Chce ale 

poprosiť poslancov aj napriek tomu o stretnutie, aby vysvetlili rodičom, prečo nie je možné platiť 

štvrtú pani učiteľku v škôlke. 

Hlavný kontrolór vysvetlil, že za rok 2021 sa ZŠ s MŠ poskytlo 130 000,- z rozpočtu, čo je jedna 

tretina z celkového rozpočtu obce na jeden rok. Obec prispieva ZŠ s MŠ nadštandardné finančné 

prostriedky oproti iným obciam. 

 

K bodu 21/Záver 

 

Starostka sa poďakovala a ukončila zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

                                   RNDr. Lucia Ferenc Gajdúšková, starostka obce 

 

 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------    ------------------------------------------------ 

   I. overovateľ Ing. Martin Pál                                        II. overovateľ Žofia Štulajterová 


